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Ett starkt föreningsliv efter covid-19-pandemin 

 

Våren 2020 har varit oerhört ansträngande för stadsdelens verksamheter och invånare, och det 

gäller naturligtvis även de föreningar som verkar inom stadsdelen. Inte bara har man behövt 

anpassa verksamheter som vanligtvis för människor samman till distans – för flera föreningar 

har det också resulterat i att de i brist på aktivitet, medel och information behövt pausa eller 

lägga ner. Att alla inte klarat omställningen eller lyckats justera verksamheten, syns inte minst 

på andelen sökande av föreningsbidragen.  

 

Vi vet samtidigt att föreningslivet är centralt i arbetet med att nå de som i många fall står 

längst bort ifrån förvaltningens naturliga kontaktytor och behöver stödet mest. Kanske som 

mest i dessa tider.  Under det rödgrönrosa styret satsade vi stort på föreningslivet i Enskede-

Årsta-Vantör. Bland annat genom föreningsmiljonen. 

 

Föreningarna i stadsdelen, i synnerhet i de delar av området som kommer drabbas hårdast 

ekonomiskt har en viktig funktion som informationsförmedlare, samordnare, och 

tillhandahåller en direktlina till många medborgare. Framförallt så fångar dom upp och 

förmedlar sammanhållning och hopp i en kris som drar oss isär. 

  

I tider där föreningslivet behövs mer än någonsin är det därför dels oroande att andelen 

sökande föreningar i stadsdelen är oroväckande låg. Med bakgrund av ovan anförda vill vi fråga 
förvaltningen:  

 

1. På vilket sätt tillhandahåller förvaltningen stöd till föreningar i ansökningsprocessen 

och information om ansökningsperioderna och processen för nya föreningar?  

 

2. På vilket sätt arbetar förvaltningen uppsökande mot nybildade föreningar? 
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3. Kommer man öppna upp för en ny ansökningsperiod för aktivitetsbidrag och ge de 

föreningar, som inte kunde söka under covid-19-pandemin, möjlighet att söka?  

 

 
 


